
Přeposílám.Zda to řekl nějaký Amík,to nevím.

 - Smutná přehlídka českých úspěchů… ☹

.......a bohužel to trefil dobře
 Jeden americký diplomat  o nás  prohlásil :
Máme vás dobře zanalyzované.
Vypadáte dobře, jste výborní technici, sportovci, máte krásné ženy, měli jste 
jeden z nejlepších průmyslů na světě.
 Z 3500 oborů jste jich provozovali 1800, to neměl nikdo .
Od výroby knoflíků, skla, porcelánu, piva, zbraní až po jaderné elektrárny.
Máte nádhernou zemi, ale máte jeden velký průšvih.
Jste všichni proti všem.
Nejste schopni se na ničem domluvit, nemáte disciplínu.
Vy se sjednotíte jednou za dvacet let, když vám sem přijedou cizí tanky nebo 
vyhrajete olympiádu v hokeji.
Co se vám však za posledních 30 let podařilo, to se nepodařilo ani minulému 
režimu. 
Úplně vynulovat úspěchy, kterých jste v minulosti dosáhli.
Dnes jste pouze skladem a montovnou Evropy.!!!
 

Díky, díky, Havle.
Ještě že si Pražáci zkurvili vaším jménem letiště !!!!
 

Je to tak a ještě bych dodal: Na polích místo chleba pěstujeme naftu,
naši vodu platíme Francouzům
a Ruský plyn platíme Němcům.
Jak řekl Švejk " To může udělat jen blbec".
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